

光電系博士班 以論文抵免一資格考科目申請書
Application form for the PhD qualification waiver with journal papers

- 適用時機：已有符合規定之論文可抵考(第六學期內 1 篇、第七學期~第八學期需 2 篇)。
The timing for application: When an approved journal paper is available for the waiver (one paper within the 6th semester, two for the 7th~8th semester).
- 申請期限：當學期之學期結束(1/31 或 7/31)前。
Deadline of Application: Before the end of current semester (It will be either 31th Jan or 31th July).

申請人 Applicant : _____ 學號 Student ID : _____

年級 Grade : The _____th semester 申請日期 Date : _____year/____mm/____dd

已通過之資格考科目 Subject passed : Optical Electronics Electromagnetic Theory

欲抵考之論文(依標準格式，作者次序、通訊作者加註*、題目、期刊名、期數、頁次等)

Journal paper to be used for waiver. Please list the authors (**adding * for the corresponding authors**), title, journal name, volume, and page number in sequence:

*附發表的論文及該期刊之 Impact factor 為前 50%的證明

Please attach the published paper and the proof of the journal impact factor (should be the top 50%).

PS:若已屆申請期限，而以被接受論文提出申請時，需附被接受之證明，且需確實會刊登，若日後查實未刊登將取消學位。

If the deadline is approaching, and the application is submitted with a just accepted paper, please attach the confirmation letter of acceptance. The applicant has to confirm that the paper will be officially published in the future, otherwise the PhD degree will be cancelled if checked.

指導教授簽名 advisor : _____ 日期 Date : _____year/____mm/____dd

_____ school year deliberation meeting

審議日期 Deliberation date : _____年 year/____月 mm/____日 dd

審議結果 Deliberation result : 通過 Pass 不通過 Fail

委員 Committee : _____ (召集人 convener)、_____, _____、
_____, _____、_____, _____